
 
Posėdis įvyko 202
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Į rajono savivaldybė
Posėdyje dalyvauja: 

administracijos skyrių vedėjai, kviestieji 
Posėdyje nedalyvauja
 
Rimantas Klipčius siū
BALSAVO: „ UŽ

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, 
S. Kazlienė, Rimantas Klipč
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenien
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ 
Vilimas, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Pradė
 

Taip pat praėjusių
Razmienė, Konstantas Ramelis, Renata Grigianecien
Valdemaras Kasperovičius. 
 

Rimantas Klipčius
darbotvarkė buvo sudaryta iš 48 

DARBOTVARKĖ
1. Dėl viešosios įstaigos „Pabrad

metais. 
2. Dėl Švenčionių rajono sporto cen
3. Dėl Švenčionių rajono švietimo pagalbos tarn
4. Dėl Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklos 2022 m. veiklos ataskaitos
5. Dėl Švenčionių r. Šven
6. Dėl Švenčionių r. Pabrad
7. Dėl Švenčionių r. Pabrad
8. Dėl Švenčionių r. Šven
9. Dėl Švenčionių lopšelio
10. Dėl Švenčionių
11. Dėl pritarimo Šven
12. Dėl Viešosios į

rinkinio ir veiklos 2023 metais.

ŠVEN

įvyko 2023 m. kovo 30 d. 
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras.
sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, Švenčionių rajono savivaldyb

 rajono savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai.  
dyje dalyvauja: 24 tarybos nariai (sąrašas pridedamas)

ų vedėjai, kviestieji asmenys, biudžetinių įstaigų vadovai
dyje nedalyvauja: tarybos narė Raja Krupenina.  

čius siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė
UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikien

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvė
Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas

čius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevi
 – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. BALSAVIME NEDALYVAVO

ĘSTA. Pradėti posėdį.  

ėjusių gimtadienių proga pasveikinti savivaldybė
, Konstantas Ramelis, Renata Grigianecienė, Vytautas Vaitkevi

čius.  

čius supažindina su savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarke.
 buvo sudaryta iš 48 klausimų ir 7 informacinių klausimų. 

Ė: 
l viešosios įstaigos „Pabradės orkestras“ 2022 metų ataskaitų

čionių rajono sporto centro 2022 m. veiklos ataskaitos.
čionių rajono švietimo pagalbos tarnybos 2022 m. veiklos ataskaitos.
čionių Juliaus Siniaus meno mokyklos 2022 m. veiklos ataskaitos
čionių r. Švenčionėlių meno mokyklos 2022 m. veiklos ata
čionių r. Pabradės meno mokyklos 2022 m. veiklos ataskaitos.
čionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos 2022 m. veiklos ataskaitos.
čionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ 2022 m. veiklos ataskaitos.
čionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ 2022 m. veiklos ataskaitos.
čionių verslo ir turizmo informacijos centro 2022 m. veiklos ataskaitos.

l pritarimo Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro 2022 m. veiklos ataskaitai.
l Viešosios įstaigos Švenčionių saugaus eismo mokykla 2022 met

ir veiklos 2023 metais. 

 

ŠVENČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA

TARYBOS POSĖDŽIO  
PROTOKOLAS 

 
2023 m. kovo 30 d. Nr. T1-2 

Švenčionys 
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13. Dėl priešgaisrinės apsaugos tarnybos prie Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijos 2022 metų veiklos ataskaitos. 

14. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2022 metų 
veiklos ataskaitai. 

15. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos 2021 metų 
ataskaitos patvirtinimo. 

16. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras 2023 metų išlaidų, skirtų 
darbo užmokesčiui ir medikamentams, normatyvų nustatymo. 

17. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono pirminės sveikatos priežiūros centras 2022 
metų ataskaitų rinkinio ir Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras veiklos 2023 
metais. 

18. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė 2022 metų ataskaitų rinkinio. 
19. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės nusikaltimų prevencijos ir kontrolės 2023–2025 

metų programos patvirtinimo. 
 20. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės narkotikų kontrolės komisijos 2022 m. 
veiklos ataskaitai. 

21. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos veiklos 
ataskaitai. 

22. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2022 metų 
veiklos ataskaitai. 

23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos ir savivaldybės mero 2022 metų veiklos 
ataskaitos. 

24. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos ir administracijos direktoriaus 
2022 metų veiklos ataskaitos. 

25. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo Andriaus 
Šarėjaus atleidimo iš pareigų. 

26. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktorės Jovitos Rudėnienės 
atleidimo iš pareigų. 

27. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo. 
28. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T-21 

„Dėl kriterijų, pagal kuriuos nustatoma, kada Švenčionių rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros 
įmoka nemokama arba mokama dalimis ir Švenčionių rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros 
įmokos mokėjimo ir atleidimo nuo jos mokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

29. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T-
175 „Dėl Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo“ pakeitimo. 

30. Dėl rajono savivaldybės atstovų delegavimo į asociaciją „Švenčionių miesto vietos 
veiklos grupė“. 

31. Dėl teritorijos visuomenės reikmėms. 
32. Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo. 
33. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 31 d. sprendimo Nr. T-61 

„Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro teikiamų paslaugų sąrašo ir kainų patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

34. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 30 d. sprendimo Nr. T-18 
„Dėl planinio vietų skaičiaus Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro padaliniuose nustatymo“ 
pakeitimo. 

35. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 
programos rengimo ir įgyvendinimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

36. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 2023 metų 
specialiosios programos patvirtinimo. 
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37. Dėl leidimų ir mokesčio už naudojimąsi Švenčionių rajono savivaldybės vietinės 
reikšmės viešaisiais keliais važiuojant didžiagabaritėmis ir (ar) sunkiasvorėmis transporto 
priemonėmis. 

38. Dėl 2023–2025 m. Švenčionių rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų 
prioritetinės eilės sąrašo patvirtinimo. 

39. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų 
naudojimo vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir 
saugaus eismo sąlygoms užtikrinti 2023 metais objektų sąrašo. 

40. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
41. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir UAB „Pabradės komunalinis 

ūkis“ įstatinio kapitalo didinimo. 
42. Dėl UAB „Švenčionių švara“ nuosavo kapitalo. 
43. Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio būsto pardavimo. 
44. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2023 metų užimtumo didinimo programos 

patvirtinimo. 
45. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2018 m. balandžio 12 d. sprendimo Nr. T-

61 „Dėl Švenčionių rajono verslo plėtros fondo nuostatų“ pakeitimo. 
46. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 

„Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

47. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2008 m. balandžio 24 d. sprendimo Nr. T-
100 „Dėl akcinės bendrovės ir uždarųjų akcinių bendrovių akcijų perdavimo rajono savivaldybės 
administracijos direktoriui valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo teise“ pripažinimo 
netekusiu galios. 

48. Dėl rajono savivaldybės atstovų delegavimo į UAB Gren Švenčionys valdybą. 
Informacijos ir kiti klausimai: 
49. Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos 2022 metų veiklos 

ataskaita. 
50. Švenčionių rajono savivaldybės aukštojo mokslo studijų rėmimo fondo 2022 metų 

ataskaita apie savivaldybės biudžeto lėšų panaudojimą. 
51. Dėl Savivaldybės įmonės „Švenčionių planas“ vadovo 2022 metų veiklos ataskaitos. 
52. Dėl UAB Gren Švenčionys vadovo 2022 metų metinio pranešimo. 
53. Dėl UAB „Švenčionių švara“ vadovo 2022 metų metinio pranešimo. 
54. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ vadovo 2022 metų metinio pranešimo. 
55. Vilniaus regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimo 2022 metų 

ataskaita.  
 
Klausimus „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos ir savivaldybės mero 2022 metų 

veiklos ataskaitos“ ir „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos ir administracijos 
direktoriaus 2022 metų veiklos ataskaitos“ siūloma svarstyti pirmu ir antru numeriais. 
Informacinius pranešimus siūloma svarstyti po minėtų klausimų. Informacinį pranešimą „Vilniaus 
regiono integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimo 2022 metų ataskaita“ ir klausimą 
„Dėl savivaldybės atstovų delegavimo į asociaciją „Švenčionių miesto vietos veiklos grupė“ 
siūloma svarstyti darbotvarkės pabaigoje. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės.  
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, Z. 
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Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (B. 
Vilimas, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 
Rimantas Klipčius paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Sprendimo projektus pristatantiems skirti iki 1 minutės, sprendimo projektus pristatantiems 

bus užduodami klausimai, siūloma pateikti po 2 klausimus nuo daugumos ir mažumos. 
Pasisakantiems skirti iki 1 min., frakcijos vardu iki 1,5 min., prieš pasisakymą informuojant, kad 
bus kalbama frakcijos vardu. Svarstomu klausimu tarybos narys gali kalbėti tik vieną kartą. Jeigu 
klausimams lieka laiko, jų skaičius gali būti neribojamas. 

 Pirmąją pertrauką siūlo skelbti po 1,5 val. darbo. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (B. 
Vilimas, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos ir savivaldybės mero 2022 

metų veiklos ataskaitos. 
 Pranešėjas Rimantas Klipčius, Švenčionių rajono savivaldybės meras. 

 
Teikiamas sprendimo projektas pritarti Švenčionių rajono savivaldybės mero ir Tarybos 

2022 metų veiklos ataskaitai.  
 Praeitais metais Taryboje įvyko 12 rajono savivaldybės tarybos posėdžių. Taryba svarstė 

270 klausimų, iš jų 263 buvo priimti. Daugiausia sprendimų projektų buvo pateikta Mokesčių ir 
turto skyriaus – 89, buvo priimti iš jų 85, taip pat Švietimo, kultūros ir sporto skyrius teikė 65 
sprendimų projektus, Socialinės paramos skyrius – 32 sprendimų projektus, Žemės ūkio skyrius – 
20.  

Taip pat praeitais metais vyko ne vienas susitikimas su bendruomenių nariais, su 
gyventojais. Konsultacijos vyko ne tik gyvų susitikimų metu, bet ir telefonu. Vyko ne vienas 
susitikimas su ministerijų atstovais, buvo sprendžiami įvairūs klausimai, susiję su savivaldybės 
veikla, problemų sprendimu ir jų įgyvendinimu.  

Savivaldybės meras vardijo pagrindinius darbus, kurie buvo įgyvendinami rajono 
miestuose: 

Švenčionių mieste buvo rekonstruojamas Taikos kvartalas, kuriam buvo skirta beveik pusė 
milijono eurų. Kalbant apie vandentiekį ir nuotekas Švenčionių mieste – savivaldybė aktyviai veikė 
aglomeracijų įgyvendinimo projekte. Švenčionėlių aglomeracijoje ir taip pat Pabradės miesto 
aglomeracijoje. Buvo rengiami techniniai dokumentai tolimesniam projektų įgyvendinimui. 

Kūnos tako, arba rekreacinio projekto palei Kūnos upę, taip pat buvo rengti techniniai 
dokumentai, parengtas savivaldybės administracinės paskirties pastatų modernizavimo projektas, 
Nalšios muziejaus techninis projektas – kapitalinio remonto darbų. Atliktas Taikos kino teatro 
kapitalinis remontas, šį objektą paverčiant jaunimo erdve.  

Kalbant apie Pabradės miestą – buvo rengiamas ir formuojamas daugiabučių gyvenamųjų 
namų kvartalo tarp Architektų, Gamyklos ir Arnionių gatvės detalusis projektas, kuriuo siekiama 
ateityje tvarkyti teritoriją Pabradės mieste palei Architektų ir Gamyklos kvartalą.  
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Atsižvelgus į gyventojų pastebėjimus buvo tvarkomas Pabradės tvenkinio lieptas, kiti 
objektai. Taip pat atsižvelgus į gyventojų prašymus, suformuota erdvė aktyviai bendruomenei ir jos 
įkūrimui Pabradės mieste.  
Kalbant apie darbus socialinėje sferoje, pagrindinis objektas, kuris buvo praeitais metais įgyvendinamas 

Pabradės mieste – dienos centro suaugusiems asmenims su negalia įkūrimas. Pats projektas 
praktiškai jau yra baigtas ir taip pat didelė lėšų dalis buvo skirta projektui įgyvendinti. Švenčionėlių 
mieste didžioji savivaldybės biudžeto dalis taip pat buvo skirta vandentiekio nuotekų tinklų plėtrai. 
Taip pat buvo toliau naujinamas Švenčionėlių miesto kultūros centras. Praeitais metais lėšos taip pat 
buvo skiriamos įgyvendinti bendruomeninių vaikų globos namų ir vaikų dienos centrų tinklo plėtrą 
rajono savivaldybėje – Švenčionėliuose buvo rengiamas bendruomeninių vaikų globos namų 
projektų įgyvendinimas. Atvertos edukacinės erdvės, įvairūs techniniai projektai ir meno mokyklos 
pastato modernizacijos projektas.  

Savivaldybės taryboje svarstyti klausimai dėl kapinių aptvėrimo. Atsižvelgiant į gyventojų 
prašymus, buvo tveriamos tiek Švenčionių miesto pagrindinės kapinės, tiek Švenčionėlių miesto kapinės, 

tiek mažesnės kapinės. Atsižvelgiant į gyventojų prašymus, buvo atidaromi bendruomenių centrai. Vienas iš 

jų – Svirkų bendruomenės namų atidarymas.  

Džiugina komunalinių bendrovių darbas, kalbant apie gyventojų poreikius ir vandentiekio 
tinklų plėtrą. Gyventojai nuolat keldavo klausimus dėl sosnovskio barščių naikinimo. Praeitais 
metais buvo naikinama beveik 70 hektarų teritorija, apaugusi Sosnovskio barščiais. Didžioji dalis 
buvo Cirkliškio seniūnijoje – virš 37 hektarų, taip pat Pabradės seniūnijoje – apie 14 hektarų ir 
Švenčionių seniūnijoje – apie 14 hektarų.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius kviečia balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (B. 
Vilimas, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 

2. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos ir administracijos 
direktoriaus 2022 metų veiklos ataskaitos.  

Pranešėja Jovita Rudėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktorė. 
Administracija šiuo metu yra kaip ir vykdančioji institucija, veiklą planuoja per strateginį 

veiklos planą pagal 6 programas. Praeitais metais savarankiškoms funkcijoms buvo surinkta virš 20 
milijonų eurų.  

Pagal specialiąsias tikslines dotacijas, tiek socialinei paramai, tiek švietimui ir visoms 
ugdymo reikmėms iš viso 2022 metų biudžetas buvo tikslintas 3 kartus ir jį sudarė keturiasdešimt 
trys milojonai aštuoni šimtai penkiasdešimt aštuoni tūkstančiai eurų.  

Biudžeto išlaidų sąmata įvykdyta beveik 94 procentais. Dalis pagal išlaidų funkcinę 
klasifikaciją yra įvykdyta beveik ir 100 %. Didžiąją dalį išlaidų sudaro darbo užmokestis, prekių ir 
paslaugų naudojimas, socialinio draudimo įmokos ir kitos išlaidos.  

Pagal programas didžiąją dalį išlaidų sudaro būtent kultūros, švietimo ir sporto programa, 
infrastruktūros visos įgyvendinimas bei socialinės ir sveikatos paramos programa. Pagal išlaidas 
tikrai ženkliai matosi, beveik 18 milijonų yra skiriama būtent švietimui.  
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Praeitais metais vykdyta daug projektų, yra ir daug tęstinių, be abejo, ir naujų teikiamų 
paraiškų.  

Ilgalaikio materialiojo turto vertė beveik 74 milijonai eurų. Daugiausia jų – gyvenamieji 
negyvenamieji pastatai, nekilnojamas turtas bei žemė. Patikėjimo teise valdoma daugiausia 
infrastruktūros, statinių, miškų ir žemės. 

Administracijos struktūra praktiškai nesikeitė, tik atsirado dar vienas papildomas viešųjų 
pirkimų skyrius. Personalas žymiai nesikeitė, šiuo metu administracijoje dirba 220 darbuotojų.  

Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų užimtumo didinimo programą vykdė 11 
Švenčionių rajono savivaldybės administracijos seniūnijų. Programoje dalyvavo 53 ieškantys darbo 
asmenys. Programos vykdymui buvo skirta 151,7 tūkst. Eur. 

Kalbant apie socialinės paramos skyrių, gautų dokumentų skaičių, tikrai didelis tenkantis 
krūvis, ypatingai dėl įvairių kompensacijų socialinės paramos gavimo skaičiaus. Asmenų, gavusių 
socialinę paramą 2022 metais, net 3 kartus viršijo 2021 metų skaičių.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. 
 
Vida Rastenienė. Koks yra kreditorinis įsiskolinimas ir kokia suma yra paskolų? 
Jovita Rudėnienė. Paskolų yra milijonas trys šimtai dešimt. Kalbant apie paskolas, pačių 

įsipareigojimų yra 6,5 mln. Eur, bet nėra viršijama ir visos paskolos yra grąžinamos laiku. 
Kreditorinis įsiskolinimas buvo 3,8 mln. su visomis biudžetinėmis įstaigomis. Šiek tiek buvo 
padidėjęs, nes metų gale buvo daug aktavimo, metai buvo sunkūs dėl situacijos Ukrainoje, bet mes 
jau jį taisome ir finansavimas skiriamas šiais metais ir jau yra grąžinta daugiau nei milijonas to 
kreditorinio, kuris buvo gruodžio 31 dienai. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 

Rimantas Klipčius kviečia balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas 
Klipčius, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
3. IŠKLAUSYTA. Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos 2022 

metų veiklos ataskaita. 
 

Sveikatos taryba sudaryta iš 6 narių. 2022 metais vyko du Švenčionių rajono savivaldybės 
bendruomenės sveikatos tarybos posėdžiai, kurių metu svarstyti šeši klausimai:  

1. Išklausyta Švenčionių rajono savivaldybės Visuomenės sveikatos stebėsenos 2020 m. 
ataskaita. 

2. Išklausyta Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 
programos priemonių vykdymo 2021 m. ataskaita. 

3. Nustatyti Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų visuomenės sveikatos rėmimo 
specialiosios programos uždaviniai bei prioritetinės kryptys. 

4. Paskirstytos Švenčionių rajono savivaldybės 2021 metų visuomenės sveikatos rėmimo 
specialiosios programos lėšos. 

5. Išklausyta Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos 2021 m. 
ataskaita. 
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6. Atliktas 2022 metų sveikatos projektų, finansuojamų Švenčionių rajono savivaldybės 
visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios programos lėšomis, atrankos konkursui pateiktų 
projektų paraiškų vertinimas, kurio metu buvo atrinkta ir siūlyta finansuoti 15 projektų paraiškų. 
 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
4. IŠKLAUSYTA. Švenčionių rajono savivaldybės aukštojo mokslo studijų rėmimo fondo 

2021 ar 2022? metų ataskaita apie savivaldybės biudžeto lėšų panaudojimą. 
Pranešėja Violeta Čepukova, Švenčionių rajono savivaldybės aukštojo mokslo studijų 

rėmimo fondo pirmininkė. 
Aukštojo mokslo studijų rėmimui 2022 metais iš viso buvo skirta 25 000 Eur, panaudota 

8 282,80 Eur, iš jų vienkartinei finansinei paramai panaudota 3552 Eur (gauta dešimt pareiškėjų 
prašymų), vykdant sutartinius įsipareigojimus panaudota 4730 Eur (2 pareiškėjams, su vienu iš jų – 
švietimo lyderystės vadybos studijos).  

Į biudžetą buvo grąžinta 16 717 eurų, šie pinigai buvo numatyti dėl sutarčių, kurios buvo 
sudarytos su pareiškėjais su valstybinės ekonomikos politikos studijų studentu ir Medicinos 
fakulteto Šeimos medicinos studijų studentei. Medicinos studentė yra motinystės atostogose, 
valstybinės ekonomikos politikos studijų studentas nutraukė studijas ir jam pinigai nebuvo suteikti.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra.  
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
2. IŠKLAUSYTA. Dėl savivaldybės įmonės „Švenčionių planas“ vadovo 2022 metų 

veiklos ataskaitos. 
Pranešėja Nijolė Stankevičienė, laikinai einanti savivaldybės įmonės „Švenčionių planas“ 

direktoriaus pareigas. 
Pagrindinis uždavinys įmonėje buvo vykdyti pastatų projektavimo pastatų kadastrinio 

matavimo konsultacijų paslaugas gyventojams. Darbai buvo vykdomi – per metus įvykdyti 73 
užsakymai. Daugiausiai iš jų buvo 53 pastatų, patalpų kadastriniai matavimai, jų tikslinimas bei 
kadastrinių matavimų sudarymo paslaugų užsakymai. Nemažą dalį iš jų sudarė Švenčionių rajono 
savivaldybės objektai.  

Atlikti 2 gyvenamųjų namų naujos statybos projektiniai pasiūlymai ir techniniai darbo 
projektai, gyvenamų namų rekonstravimo projektų buvo 3. Darbai buvo atlikti autocad programa. 
Parengti 3 pagalbinio ūkio pastatų, naujos statybos projektai autocad programa, 7 užsakovams pagal 
jų įgaliojimus suteiktos paslaugos sutikimui iš Nacionalinės žemės tarnybos gavimui.  

Į sistemą „Planuoju statau“ įkelti 6 numatomų projektuoti objektų priešprojektiniai 
pasiūlymai ir 13 paruoštų techninių ir techninių darbo projektų leidimui gauti, atlikti 3 pastatų ir jų 
dalių paskirties keitimo projektiniai pasiūlymai bei techniniai projektai, paruošti keli 4 objektų 
padalinimai į turtinius vienetus, 2 turtinių vienetų sujungimas į vieną. Atliktas paprastojo remonto 
aprašas, konsultuoti užsakovai statybos, rekonstravimo, savavališkos statybos įteisinimo klausimais, 
ruošti pirminiai dokumentai savavališkos statybos įvertinimo ekspertizei, taip pat užsakovai 
konsultuojami ir pastatų įregistravimo klausimais.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Kiek atsimenu, jūs labai seniai dirbate. Kada jūs tapote laikina 

direktore? Nuolatine nenorite būti? Nedalyvaujate? 
Nijolė Stankevičienė. Įmonė pilno etato direktoriaus negali išlaikyti. Šiuo metu galime 

leisti tik 0,3 etato direktoriaus. Nežinau , ar reikia skelbti konkursą 0,3 etato direktoriaus pareigoms 
užimti.  
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Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
  

 
5. IŠKLAUSYTA. Dėl UAB Gren Švenčionys vadovo 2022 metų metinio pranešimo. 
Pranešėjas. Gintautas Kujalis, UAB Gren Švencionys generalinis direktorius. 
2022 metais šiluma ir karštas vanduo buvo tiekiamas 74 juridiniams asmenims, 133 

gyvenamiesiems namams, kuriuose paslauga pasinaudojo 2707 butų gyventojai. Atkreipia dėmesį, 
kad iš šito skaičiaus 30 % gyventojų dar gyvena nerenovuotuose pastatuose.  

Įmonė eksploatavo 5 katilines – po 2 Pabradės ir Švenčionių miestuose, vieną Švenčionėlių 
mieste.  

Šiluma yra tiekiama visiškai renovuotais pramoniniu būdu izoliuotais vamzdžiais. Šilumos 
pardavimai ir gamyba, lyginant su 2021 metais, sumažėjo, tai iš esmės įtakojo klimato kaita, 
aukštesnė oro temperatūra. Nuostoliai šilumos tinkluose išliko nepakitę. Sąnaudos dėl išaugusių 
kuro kainų išaugo 89 % kaip už kurą, taip ir už elektros energiją, už vandens ir kitas sąnaudas. Kitos 
sąnaudos padidėjo 57 %, už darbo užmokestį – 23 %. Pats rezultatas įmonės grynasis nuostolis yra 
79 000 eurų. Lyginant su 2021 metais rezultatas yra geresnis. Tam iš esmės įtakos turi kuro kainų 
dinamika. Dėl geopolitinės situacijos išaugo biokuro kainos, kurios padidėjo nuo metų pradžios  
61 %, pati šilumos kaina padidėjo 57 %.  

Kuro struktūra įmonėje yra 24 %, yra naudojamas iškastinis kuras, 76 % biokuro sąnaudos.  
Per metus įmonė atliko investicijų už 40000 eurų. Buvo įsigyta kompiuterinė technika, 

įrengta Pabradės katilinė.buvo pradėta atlikinėti naujų vartotojų pajungimas Pabradės mieste.  
Skolos palyginant su 2021 metais, padidėjo 222 395 Eur. Skolų augimą labai įtakojo kainų 

augimas, pačią didelę didžiąją dalį skolų sudaro, būtent, gyventojų skolos. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra.  
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
6. IŠKLAUSYTA. Informacija dėl UAB „Švenčionių švara“ vadovo 2022 metų metinio 

pranešimo. 
Pranešėjas. Rimvydas Bankauskas, UAB „Švenčionių švara“ direktorius. 
„Švenčionių švara“ yra įregistravusi juridinių asmenų registre, turinti 483 145,51 Eur 

vertės įstatinį kapitalą. Akcijos sudaro 1 666 019 akcijas, kurios priklauso Švenčionių rajono 
savivaldybei. Per praėjusius metus įstatinis kapitalas akcininkų dėka buvo padidintas 155 000 Eur, 
bet kol kas vis tiek neatitinka akcinių bendrovių įstatyme nustatytų reikalavimų, todėl vis yra 
didinamas įstatinis kapitalas. 

2022 metais metais dirbo 76 darbuotojai. Darbuotojų skaičius yra nepasikeitęs, palyginus 
su ankstesniais metais, pasikeitęs tik darbuotojų vidutinis atlyginimas, jis sudaro 1051 Eur iki 
mokesčių. Įmonės išlaidose atlyginimų fondas sudaro 50 % visų įmonės pajamų. 

„Švenčionių švara“ atlieka darbus, deleguotus Švenčionių rajono savivaldybės – žalių 
teritorijų priežiūrą ir daugiabučių namų administravimą, transporto paslaugas.  

Butų ūkyje, kaip ir ankstesniais metais, atlieka bendro naudojimo objektų priežiūrą, 
remontus, tiek avarinius, tiek planinius. Atlieka apšvietimo, šviesoforų priežiūrą, želdinių priežiūrą, 
sniego valymo priežiūrą, gatvių, šaligatvių prie daugiabučių namų priežiūrą.  

Surenka buitines atliekas iš viso rajono iš tolimiausių vienkiemių. Praeitais metais buitinių 
atliekų surinkta 4331 tona, 1013 tonų žalienų.  

Daugiabučių namų renovacija – administruoja 158 namus, kuriuose gyvena beveik 8000 
gyventojų. Praeitais metais renovacija vyko 47 namų. Jau visiškai renovuota. Per praeitus metus 10 
namų gavo statybos užbaigimo aktus, todėl bendras skaičius yra 57 namai visiškai renovuoti.  

Pernai metais buvo labai sunki padėtis su rangovu paieška naujiems projektams, todėl šiais 
metais iš esmės užbaiginėjami pradėti projektai. Šiuo metu yra 4 namai dar renovuojami, šiuose 
namuose yra šalinami pastebėti defektai. Parengti 8 ir 9 etapo yra 39 namų investiciniai projektai, 
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dalis suderinta su gyventojais, dalis derinama, daliai gautas pritarimas dėl finansavimo, daliai dar 
laukiama, 39 namai ruošiami renovacijos 2 etapui.  

 Iš 158 namų 106 namai dalyvauja procese vienoj ar kitoj stadijoj. Tikimasi, kad tiek namų 
ir bus.  

Bendras įmonės finansinis rodiklis yra minusinis.  
Bendrovės pajamos praeitais metais sudarė 1 693 tūkst. Eur, lyginant su ankstesniu 

ataskaitiniu laikotarpiu, padidėjo 252 tūkst. Eur (17, 6%.). Nuostolingiausia buvo renovacijos 
veikla. Tai susiję su naujų naujų investicinių projektų rengimu. Pelningiausia veikla iš gatvių 
apšvietimo. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Gyventojai skundžiasi, kad namai yra nepriduoti, kokia yra situacija ir 

dėl kokių, būtent, problemų jie nepriduodami? 
Rimvydas Bankauskas. Nepriduoti vien dėl to, kad atstovaujame gyventojams. 

Reikalaujame iš rangovo pašalinti pastebėtus trūkumus. Dėl to užsitęsė tas procesas. Kaip žinia, 
teko net įsivelti į teisminius ginčus, tai trunka laiko. 

Vida Rastenienė. Tai gyventojus ir neramina, būtent, dėl palūkanų, ar jiems išaugs 
palūkanos? Ar tai prisiims įmonė?  

Rimvydas Bankauskas. Palūkanas skaičiuoja bankas. Tai tos palūkanos natūraliai auga. 
Kadangi gyventojai įpareigojimu sudaryti tokią sutartį su atidėtomis palūkanomis, bet mūsų dabar 
užduotis įrodyti rangovo kaltę. O tada bus tolimesni teisiniai veiksmai, kurie galimai įpareigos 
įmonę prisiimti ir tuos finansinius įsipareigojimus.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
 
7. IŠKLAUSYTA. Informacija dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ vadovo 2022 metų 

metinio pranešimo. 
Pranešėjas. Andrejus Junda, UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ direktorius. 
Pagrindiniai pakeitimai įmonėje buvo praeitais metais, kad savivaldybė investavo į įmonės 

akcijas 226 tūkst. Eur turtų ir 100 000 Eur piniginių įnašų. Įstatinis kapitalas šiandieną sudaro 
863 401 Eur.  

Grynasis įmonės pelnas buvo neigiamas. Žiūrint pagal padalinius, įmonės veikla yra 
vandentvarka. Švenčionių padalinys buvo dažniausiai nuostolingas. Prasidėjus karui Ukrainoje labai 
išaugo energetiniai resursai ir kainos, ženkliai pabrango mokėjimo už elektrą kaina. Taip pat 
prisidėjo nuotekų valykla, tad išlaidos padvigubėjo. Įmonė kreipėsi į Kainų komisiją, nuo šių metų 
vasario mėnesio įmonei pradėta kompensuoti apie 20 centų, numatoma dar šiemet perskaičiuoti 
bazinę kainą, kuri, manoma, išlygintų tuos rezultatus ir nebūtų tokių nuostolių.  

Darbuotojų skaičius maždaug vienodas – 61 darbuotojas buvo, atlyginimai didėja  
apie 8 %.  

Kalbant apie įmonės skolas, kadangi reikėjo rinktis, ar mokėti tiekėjams pinigus, ar mokėti 
už elektrą, jeigu nesumokama už elektrą, gyventojai negautų vandens. Taip ir susidarė tos skolos 
tiekėjams. Skolos tiekėjams buvo metų pabaigoje 406 tūks. Eur, lizingai, kredito linija, Šiaulių 
banko paskola už vandens projektus liko 50000 Eur. Reikėtų greitų sprendimų, nes įmonei labai 
trūksta apyvartinių lėšų.  

Vykdant vandentvarkos projektą, pajamos padidėja apie 10 %, lyginant su buvusiomis 
kainomis, bet vis tiek yra nuostolių. 

Investicijos į ilgalaikį turtą. Praeitais metais buvo investuota apie 363 tūkst. Eur. 
Pagrindinė investicija – naujo angaro statybos jau eina į pabaigą. Įmonė turės naujas dirbtuves, 
šildomas, bus geresnės sąlygos darbuotojams, nuo to tikrai pagerės aptarnavimo kokybė. 
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Apie vandens projektus. Tai pagrindinės investicijos, pagaliau užbaigtas Švenčionių visas 
kvartalas. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius kviečia balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Rimas 
Klipčius, R. Zabiela, V. Jedinskij, B. Vilimas).  

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 

8. SVARSTYTA. Dėl viešosios įstaigos „Pabradės orkestras“ 2022 metų ataskaitų rinkinio 
ir veiklos 2023 metais. 

Pranešėjas Marius Molochovičius, laikinai vykdantis viešosios įstaigos „Pabradės 
orkestras“ direktoriaus pareigas. 
 

Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos narys Bronislovas Vilimas nori nusišalinti nuo 
šio klausimo svarstymo.  

Bronislovas Vilimas nori nusišalinti, nes gali turėti viešų privačių interesų konfliktą 
BALSAVO: „UŽ“ – 19 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. 
Rastenienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, 
NEBALSAVO – 3 (Romualdas Pauliukevičius, J. Razmienė, B. Vilimas), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, R. Zabiela).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Bronislovą Vilim ą.  
 

Marius Molochovičius. 2022 metais iš Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto įstaiga 
gavo 20000 Eur lėšų veiklos rėmimui ir pagal teiktas paraiškas 1200 Eur. Iš savo ūkinės, 
komercinės veiklos įstaiga gavo 4200 Eur, o 2022 metais įstaiga įsigijo ilgalaikio turto už 7500 – 
instrumentus ir kitus reikalingus daiktus. Išlaidos sudaro 35400 Eur. Iš jų personalo išlaikymo 6600 
Eur, ryšys ir internetas 300 Eur, nusidėvėjimas 7200 Eur, transporto išlaidos 6000 Eur ir kitos 
išlaidos 15300 Eur.  

2022 metais buvo labai daug koncertų, patys svarbiausi – balandžio 2 dieną Pavoverės 
orkestras buvo apdovanotas Lietuvos pučiamųjų čiampionate Grand prix apdovanojimu, gegužės  
8 dieną Pabradės fanfarinis orkestras dalyvavo Broniaus Jonušo muzikos mokyklos 55 metų 
jubiliejiniame koncerte Vilniaus rotušėje, liepos 9 dieną Pabradės fanfarinis orkestras dalyvavo 
tarptautiniame Liaudiškos muzikos ir tautinių šokių festivalyje Ežerų sietuva, o nuo birželio 3 iki 5 
dienos orkestro išvyko į žemaitijos kraštą, kuriame parodė 4 koncertus ir dalyvavo didžiausiame 
orkestrų festivalyje Lietuvoje. Vienas svarbiausių koncertų buvo gruodžio 3 dieną Pabradės 
fanfarinio orkestro 30 metų jubiliejus, kurio proga buvo paruošta nauja programa.  
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius kviečia balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
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S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Rimas 
Klipčius, R. Zabiela, V. Jedinskij, B. Vilimas).  

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono sporto centro 2022 m. veiklos ataskaitos. 
Pranešėjas Artūras Paulauskas, Švenčionių rajono sporto centro direktorius. 

 

Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos nariai Viktoras Meškauskas, Zenonas 
Zenkevičius, tarybos narė Renata Grigianecienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo. 

  
Viktoras Meškauskas nori nusišalinti, kadangi dirba Švenčionių rajono sporto centre. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (V. Meškauskas, V. 
Rastenienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (R. Zabiela, V. Jedinskij).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Viktorą Meškauską.  
 
Zenonas Zenkevičius nori nusišalinti, kadangi dirba Švenčionių rajono sporto centre. 
BALSAVO: „UŽ“ – 19 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,  

V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. Vilkoit,), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (V. Rastenienė, Z. Zenkevičius), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 3 (R. Zabiela, V. Jedinskij, V. Meškauskas).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Zenoną Zenkevičių.  
 
Renata Grigianecienė nori nusišalinti nuo klausimo svarstymo, nes gali turėti viešų 

privačių interesų, vykdo ir dalyvauja sporto projektuose.  
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė,  

V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. Vilkoit,), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (R. Grigianecienė,V. Rastenienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 4 (R. Zabiela, V. Jedinskij, V. Meškauskas Z. Zenkevičius).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Renatą Grigianecienę. 
 
Artūras Paulauskas. Švenčionių rajono sporto centras 2022 metais vykdė pagrindinius 

renginius. Sportininkai dalyvavo aukšto meistriškumo varžybose, lengvosios atletikos, krepšinio, 
graplingo, jėgos trikovės varžybose. Pagrindiniai dideli renginiai renginiai tapę tradicija – bėgimas 
Vasario 16 dieną, bėgimas Švenčionėlių gatvėmis, sportinės žvejybos varžybos, vyrų krepšinio 
pirmenybės, vykdomos sporto treniruotės moterims.  

Sporto cetras turi 11 Lietuvos rinktinės narių, kurie atstovauja Švenčionių rajonui Lietuvos 
rinktinėse. Taip pat 19 Lietuvos čempionato čempionų. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
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BALSAVO: „UŽ“ – 19 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, V. Grigorjeva,  
A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas 
Klipčius, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė,  
V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. Vilkoit), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 5 (R. Zabiela, R. Grigianecienė, V. Jedinskij, V. Meškauskas,  
Z. Zenkevičius).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą su pakeitimais. 
 
10. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono švietimo pagalbos tarnybos 2022 m. veiklos 

ataskaitos. 
Pranešėja Elena Kadzevičienė, Švenčionių rajono švietimo pagalbos tarnybos direktorė. 
Veiklos funkcijas galima padalinti į 4 dideles grupes. Viena grupė – psichologinė 

pedagoginė pagalba vaikams, tai yra vertinimas, vaikų ir konsultavimas. Dirba visa komanda, kuri 
vykdo vertinimą, 2 psichologai, kurie dirba absoliučiai su visom metodikom, kurios Lietuvoje yra 
adaptuotos Lietuvai ir tuo įstaiga labai džiaugiasi. Tai yra didelis tarnybos privalumas.  

Mokytojų kvalifikacijos tobulinimo pagrindinė kryptis – ugdymo turinio atnaujinimas. 
Švietimo pagalbos tarnyba organizuoja rajono olimpiadas ir konkursus, koordinuoja neformalųjį 
suaugusiųjų švietimą rajone ir organizuoja Trečiojo amžiaus universiteto veiklą, kuri yra prasminga 
ir labai gerai matoma visai rajono visuomenei.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė,  

V. Grigorjeva, R. Grigianecienė, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. 
Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (V. Jedinskij).  

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
11. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklos 2022 m. veiklos 

ataskaitos. 
Pranešėja Irena Kerulienė, Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklos direktorė. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos narės Renata Grigianecienė ir Jolanta 

Razmienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo.  
  
Renata Grigianecienė nori nusišalinti nuo klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių 

Juliaus Siniaus meno mokykloje. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė,  

V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. 
Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (R. 
Grigianecienė) BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (V. Jedinskij).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Renatą Grigianecienę. 
 
Jolanta Razmienė nori nusišalinti, kadangi dirba dirba Švenčionių Juliaus Siniaus meno 

mokykloje. 
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BALSAVO: „UŽ“ – 21 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė,  
V. Grigorjeva, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 
(J. Razmienė) BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (V. Jedinskij, R. Grigianecienė).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Jolantą Razmienę.  
 
Irena Kerulienė. Nuo 2022 metų rugsėjo mėnesio meno mokykloje padidėjo klasių 

komplektų skaičius, nes buvo pereita prie aštuonerių metų muzikos ugdymo programos. Nuo spalio 
pirmos dienos mokykloje įvesta 0,25 etato direktoriaus pavaduotojo ugdymui pareigybė. Šiuo metu 
mokykloje dirba 13 pedagoginių darbuotojų. Koncertmeisterio pareigoms buvo priimta dirbti 
mokytoja iš Ukrainos. Mokykla yra atvira miesto bendruomenei, nuolat bendradarbiauja su kitomis 
rajono švietimo ir kultūros institucijomis, visuomeninėmis organizacijomis.  

Mokyklos kultūrinė projektinė, meninė veikla peržengė mokyklos ribas.Vadovaujami 
patyrusių mokytojų ugdytiniai pasiekė gerų rezultatų apskrities, respublikos ir tarptautiniuose 
konkursuose, festivaliuose, projektuose. Ryškus mokyklos teikiamas kultūrinės veiklos 
bendruomenei spektras – įvairūs kultūriniai renginiai, koncertai, tradicijų puoselėjimas, rajoninių 
švenčių šventimas. Mokiniai ne tik aktyviai dalyvauja tarptautiniuose, respublikiniuose koncertuose 
ir festivaliuose, bet ir pati organizuoja respublikinius ir tarptautinius muzikos festivalius ir 
koncertus, organizuoja tautinio šokio festivalį „Draugų draugai draugams“, taip pat praeitais metais 
labai aktyviai koncertuota ir užsienio šalyse.  

Mokykla aktyviai vykdo ir projektinę veiklą. Praeitais metais buvo vykdytas projektas 
„Pažintis su opera“ ir pastatyta operetė vaikams „Ežio namas“. Šis spektaklis buvo parodytas 
mokyklos bendruomenei ir Švenčionių miesto dienos centro vaikams. 

Dailės skyriaus mokinių buvo surengta piešinių paroda „Vaikystės sparnai“, kuri buvo 
demonstruojama Lietuvos Respublikos Seime.  

Mokyklos veikla grindžiama bendravimu ir bendradarbiavimu, siekiama, kad būtų 
pateikiama kuo daugiau informacijos apie mokyklos programas, mokinių koncertinę veiklą, 
profesionalius pasiekimus, kultūrines tradicijas ir vertybes.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas V. Vilkoit, R. 
Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (J. Razmienė), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (R. Grigianecienė) 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklos 2022 m. veiklos 

ataskaitos. 
Pranešėja Rita Politienė, Švenčionų r. Švenčionėlių meno mokyklos direktorė. 
Įgyvendinant 2022 metų veiklos planą, buvo įgyvendinamas strateginis tikslas – ugdymo 

proceso kokybės gerinimas, uždaviniai – tobulinti ir atnaujinti ugdymo programas, plėtoti 
informacinių komunikacijų technologijų naudojimo veikloje. 

2022 metais pedagogai aktyviai dalyvavo kvalifikacijos tobulinimo renginiuose, mokytojų 
aktyvus dalyvavimas lėmė mokinių pažangą ir puikius rezultatus. Tai akivaizdžiai matoma stebint 
mokinių pasiekimus pamokose, koncertuose, tarptautiniuose ir respublikiniuose konkursuose. 
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Mokykloje dirba 14 mokytojų, vienas ekspertas, 10 mokytojų metodininkų, 3 vyresnieji 
mokytojai. 2022 metais mokėsi 151 mokinys, iš jų 7 mokiniai iš Ukrainos. Mokiniams sudarytos 
sąlygos šokti, muzikuoti, tobulinti ansamblinio atlikimo įgūdžius meniniuose kolektyvuose, 
mokykloje organizuoti 2 respublikiniai konkursai. Mokiniai ir mokytojai dalyvavo muzikiniuose 
projektuose. 

2022 metais rugpjūčio mėnesį buvo atlikti Švenčionėlių meno mokyklos stogo dangos 
renovavimo darbai, muzikos teorijos klasėje įrengta multimedijos įranga, įsigyti nauji mokykliniai 
stalai ir 2 kompiuteriai.  

Informacija apie mokyklos veiklą ir pasiekimus buvo skelbiama mokyklos interneto 
svetainėje, Facebook paskyroje, rajono laikraštyje. Interneto svetainėje kaupiamas renginių foto 
video archyvas. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 24 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
13. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Pabradės meno mokyklos 2022 m. veiklos ataskaitos. 
Pranešėja Ramunė Nargelienė, Švenčionių r. Pabradės meno mokyklos direktorė. 

Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos narys Bronislovas Vilimas nori nusišalinti nuo 
šio klausimo svarstymo. 

  
Bronislovas Vilimas nori nusišalinti, nes gali turėti viešų privačių interesų konfliktą, nes 

dirba Švenčionių r. Pabradės meno mokykloje. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 
(B. Vilimas). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Bronislovą Vilim ą.  
 

2022 metais meno mokykloje mokėsi 265 mokiniai ir 12 suaugusių dalyvių. 
Mokykloje dirbo 19 kompetetingų, reikiamą išsilavinimą ir kvalifikaciją turinčių mokytojų. 

2 mokyklos mokytojai siekia aukštesnio akademinio kvalifikacinio laipsnio bakalauro ir 2 – 
magistro laipsnio.  

Įgyvendinant strateginio plano ir mokyklos veiklos plano kryptis didžiausias dėmesys buvo 
skiriamas švietimo kokybės, pamokos vadybos tobulinimui, mokymosi mokytis kompetencijos 
stiprinimui. 

Mokslo metų pabaigoje su pedagogais buvo vykdomi metiniai pokalbiai, kurių metu buvo 
aptariami mokinių mokymosi pasiekimai, asmeninis mokytojų įvertinims, jų keliami tikslai ir 
lūkesčiai. 

Įgyvendinti ir įvykdyti visi planuoti tradiciniai Pabradės meno mokyklos renginiai ir 
projektai – Pabradės meno mokykla jau 3 metus organizuoja kūrybiškų susitikimų festivalį 
„Pabraidom“, šokių kolektyvo „Gelmė“ šokėjai dalyvavo dešimtajame tarptautiniame folkloro 
festivalyje Ispanijoje. Lapkričio mėnesį Pabradės meno mokykloje jau 2 metus vyko jaunųjų 



15 
 
atlikėjų respublikinis konkursas, kurio dalyviai, atvykę iš skirtingų Lietuvos miestų, varžėsi 
pianistų, vokalistų, akordeonistų, pučiamųjų instrumentų kategorijose.  

Praėjusiais metais mokykla organizavo bei vykdė 3 vasaros vaikų kūrybines stovyklas. Iš 
viso įsisavinta virš 41 000 eurų papildomų projektinių, paramos bei neformaliam vaikų švietimui 
skirtų lėšų.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, R. 
Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 
1 (B. Vilimas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
11:55 tarybos posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius skelbia petrauką.  

 
12:30 posėdis tęsiamas.  
 
14. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos 2022 m. veiklos 

ataskaitos. 
Pranešėja Laima Markauskienė, Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos direktorė. 
2022 metais vyko intensyvūs mokymai mokyklos vadovams, taip pat daliai pedagogų. 

Praeitais mokslo metais ugdymo turinio atnaujinimo iššūkį pirmieji turėjo priimti priešmokyklinio 
ugdymo pedagogai. Praeiti metai taip pat buvo savotiškas iššūkis gimnazijai organizuojant 
ankstyvąjį ikimokyklinį ugdymą. 

Gausiai praeitais metais organizuota integruotų veiklų ne tik klasėse, bet ir už gimnazijos 
ribų, taip pat su socialiniais partneriais. Mokytojai skatino mokinius būti aktyviais keliant ugdymosi 
tikslus, sudarytos galimybės pamokose mokiniams pasirinkti užduotis pagal gebėjimus. Smagu, kad 
visi 25 abiturientai įgijo išsilavinimą, gavo brandos atestatus. Džiugu, kad iš 75 laikytų valstybinių 
brandos egzaminų 25 egzaminų įvertinimai siekia nuo 86 iki 99 balų. Mokiniai gavo 3 šimtukus.  

Sėkmingą gimnazijos veiklos strateginio plano įgyvendinimą rodo mokinių pasiekimai 
olimpiadose, konkursuose, dalyvavimas įvairiuose projektuose, už sėkmingą tarptautinės 
gamtosauginių mokyklų programos veiklų įgyvendinimą gimnazija apdovanota vienuoliktąja žaliąja 
vėliava ir tarptautiniu Gamtosauginių mokyklų programos sertifikatu. Dalyvauta įgyvendinant 
projektus „Mokyklos Europos Parlamento ambasadorės“, Tautinių mažumų departamento 
projektus, taip pat Transparency international Lietuvos skyriaus projektą dalyvaujamojo biudžeto 
iniciatyva skatinant mokinių lyderystę verslumo ir finansinio raštingumo įgūdžių ugdymą, 
gimnazijoje veikia mokomosios bendrovės, jų maždaug veikia apie 10 visus mokslo metus. 
Sėkmingai įvykdyta ir įgyvendinta tarptautinė „DofE“programa, kuomet jaunimas turi galimybę 
kelti sau ambicingus tikslus ir siekti tobulėjimo.  
 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 19 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
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S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, K. Ramelis, 
V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vilkoit, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, 
NEBALSAVO – 3 (Rimas Klipčius, Romualdas Pauliukevičius, V. Vaitkevičius), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (B. Vilimas, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
15. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ 2022 m. 

veiklos ataskaitos. 
Pranešėja Aldona Čuvalova, Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ 

direktorė. 
Įstaigoje kokybiškumas užtikrinamas įgyvendinant įstaigos pedagogų parengtą programą –

„Ikimokyklinio ugdymo programa“ su Valdorfo metodikos elementais ir Sveikos gyvensenos 
programa. Tęsiama veikla Ikimokyklinių įstaigų darbuotojų asociacijoje – „Sveikatos želmenėliai“. 
Vykdant sveikos gyvensenos programą yra plečiama sveikatos saugojimo kompetencija, ugdomi 
vaikų sveikos gyvensenos įgūdžiai. Darželis yra tarptautinio „eTwinning“ projekto dalyvis. 
Tarptautiniai „eTwinning“ projektai yra patraukli veikla dėl savo specifikos, suteikia galimybę tiek 
mokytojams, tiek vaikams pamatyti pasaulį, tobulinti anglų kalbos žinias, lavinti bendravimo ir 
bendradarbiavimo įgūdžius, suteikia vaikams galimybę susipažinti su Europos valstybėmis.  

Dalyvavo projektuose „Aš esu šios žemės vaikas“, „Piešiame rankomis ir pirštukais“, 
„Vandens paslaptys“ ir kituose. Lopšelis-darželis dalyvavo tarptautinėje programoje „Zipio 
draugai“, kurios tikslas siekiant geresnės vaikų emocinės savijautos padėti vaikams įgyti socialinių 
bei emocinių sunkumų įveikimo gebėjimų. Programa padeda pedagogams tobulinti darbe 
reikalingas socialines, edukacines bei vaikų motyvavimo ir paramos jiems kompetencijas. 

Šiuo metu įstaigoje dirba pagalbos vaikui specialistai – logopedas, spec. pedagogas, 
psichologas ir socialinis pedagogas. 4 mokytojų padėjėjai teikia pagalbą vaikams, kurie turi didelių 
specialiųjų ugdymosi poreikių (8 vaikai). 38 vaikams yra teikta logopedo pagalba, 18 iš jų 
priešmokyklinukai. 

Įrengtas ir nuolat papildomas priemonėmis sensorinis kambarys, jame dirba logopedas, 
psichologas ir socialinis pedagogas. Įstaigą lanko 7 vaikai, kuriems skirtas privalomas 
ikimokyklinis ugdymas. Tai vaikai, patiriantys socialinę riziką. 3 vaikams yra skirta pavėžėjimo 
paslauga su lydinčiu asmeniu.  

2022 metais buvo nuolat skatinamas pedagogų profesinis tobulėjimas, kvalifikacijos 
programų vykdymas, patirties sklaida. Taip pat vyksta bendradarbiavimas su Švenčionėlių 
Karaliaus Mindaugo gimnazijos pradinių klasių pedagogais. Vyko vaikų ankstyvojo anglų kalbos 
mokymo užsiėmimai vyresnio ir priešmokyklinio amžiaus vaikams. Bendradarbiaujant su meno 
mokykla nuo 2022-10-01 vyksta neformalaus ugdymo choreografijos užsiėmimai 5–6 metų 
vaikams. Užsiėmimus lanko 25 vaikai. 

Lopšelio-darželio renginiai vyko vadovaujantis įstaigos 2022 metų veiklos planu. 
 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (Rimas 
Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
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16. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ 2022 m. veiklos 
ataskaitos. 

Pranešėja Danguolė Jurkovlianec, Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ direktoriaus 
pavaduotoja ugdymui. 

Švenčionių lopšelis-darželis „Gandriukas“ dirba vadovaudamasis metų veiklos planu ir 
strateginiu planu. Sėkmingai vykdytos ikimokyklinio, priešmokyklinio ugdymo, „Zipio“ draugai 
programos. Visi ugdytiniai padarė pažangą pagal savo gebėjimus, toliau sėkmingai įgyvendinama 
ikimokyklinio ugdymo programa. Ugdomoji veikla organizuota pasitelkiant naujus metodinius 
rinkinius, tęsiami anglų kalbos užsiėmimai. Nuo šių metų įstaigoje pradėjo veikti šachmatų būrelis. 
Įstaigoje ugdomi 220 vaikų, iš jų yra 7 vaikams teikiama kompleksinė pagalba, 29 gauna 
logopedinę pagalbą. 

Siekiant užtikrinti švietimo paslaugų patrauklumą, atsižvelgiant į socialinę šeimų padėtį 
visiems ugdytiniams užtikrintas kokybiško maitinimo organizavimas. 66 vaikams buvo pritaikyta 
50 % mokesčio lengvata, 9 vaikams, patiriantiems socialinę riziką šeimose, skirtas privalomas 
ikimokyklinis ugdymas, 3 iš jų organizuotas pavežėjimas į įstaigą ir atgal.  

Savivaldos veikla vyko pagal planą, vyko prevencinis darbas. Sėkmingai bendradarbiavo 
su socialiniais partneriais. Įstaiga sparčiai plėtė kompiuterių bazę.  

Pedagogai kėlė kvalifikaciją, vidutiniškai 9 dienas per metus. Vienas mokytojas įgijo 
vyresniojo mokytojo kvalifikacinę kategoriją, logopedė – eksperto kvalifikacinę kategoriją. Vyko 
daugybė švenčių, akcijų, etnomokyklėlės užsiėmimai. Atsakingai buvo organizuotos sveikatinimo 
veiklos, ekskursijos, parodos, projektinė veikla. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 24 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
17. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių verslo ir turizmo informacijos centro 2022 m. veiklos 

ataskaitos. 
Pranešėjas Kęstutis Savickas, laikinai vykdantis Švenčionių verslo ir turizmo informacijos 

centro direktoriaus pareigas. 
2022 metais suteiktos 58 konsultacijos, organizuoti 2 mokymai, surengti seminarai, 

mokymai, kuriuose dalyvavo 20 asmenų. Dalyvauta vienoje parodoje, pateikta 10 projektų, daliai jų 
gautas finansavimas. Turizmo centras 2022 metais gavo 27 900 eurų projektinių lėšų. Nebuvo labai 
didelių šaukimų, periodiniai metai.  

Su turizmu nėra taip gerai. Ne tik mūsų krašte. Geriausias turizmas buvo 2019 metais, 
prieš pandemiją.  

2022 metais įstaigą aplankė tolimiausias svečias iš Argentinos, apsilankė Lietuvoje ir mūsų 
krašte ieškodamas giminių, jam labai patiko mūsų krašte. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 24 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  



18 
 
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
18. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro 2022 m. 

veiklos ataskaitai. 
Pranešėjas Miroslavas Lazdinis, Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro direktorius. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos nariai Janina Deveikienė, Arūnas Čenkus ir 

Valdemaras Kasperovičiuss nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo.  
 
Arūnas Čenkus nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,V. Grigorjeva,  

A. Jundo, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, 
Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė,  
V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, 
„SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 4 (A. Čenkus, V. Jedinskij, V. Kasperovičius, 
V. Jurgelianec). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Arūną Čenkų nuo svarstomo klausimo. 
 
Valdemaras Kasperovičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, A. Jundo, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, 
V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, 
J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 3 (V. Jedinskij, V. Jurgelianec,V. Kasperovičius), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (A. Čenkus).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Valdemarą Kasperovičių nuo svarstomo klausimo. 
 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių 

rajono socialinių paslaugų centre specialiste. 
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, A. Jundo, 

J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– 1 (Rimas Klipčius), 
NEBALSAVO – 3 (J. Deveikienė, V. Jedinskij, V. Jurgelianec), BALSAVIME NEDALYVAVO – 
2 (A. Čenkus, V. Kasperovičius,). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Janiną Deveikienę nuo svarstomo klausimo. 
 
Miroslavas Lazdinis. 2022 metais centras siekė įgyvendinti Švenčionių rajono 

savivaldybės 2021–2023 metų strateginio plėtros plano 2 prioriteto „Saugi ir aktyvi visuomenė“ 
tikslą – didinti savivaldybės teritorijoje teikiamų viešųjų paslaugų kokybę ir prieinamumą – ir 
numatytus uždavinius – užtikrinti socialinių paslaugų teikimą, plėtrą ir kokybę, gerinti neįgaliųjų 
socialinę integraciją. 

Centro struktūrą sudaro 11 padalinių.  
Struktūriniai padaliniai vykdo paslaugas, kurios ir priklauso vykdyti pagal savo specifiką. 

Įstaigos veikla yra labai plati ir tikrai yra ką veikti. Socialinės paslaugos yra labai aktualios.  
Šiuo metu įstaigoje dirba 160 žmonių. Centre taikomos darbuotojų motyvaciją didinančios 

priemonės,skatinamas komandinis darbas, darbuotojų dalyvavimas planuojant ir įgyvendinant 
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centro veiklą, darbdavio lėšomis mokama už periodinį darbuotojų sveikatos patikrinimą, sudaromos 
sąlygos mokymuisi. Centro darbuotojai skatinami siekti aukštesnės profesinės kompetencijos, 
nuolatinio, mokymosi ir tobulėjimo, dalyvaujant seminaruose, kursuose ir konferencijose. 2022 
metais darbuotojams inicijavo bei organizavo kvalifikacijos kėlimo kurso kėlimo mokymus – 
socialiniams darbuotojams, individualios priežiūros darbuotojams ir slaugytojams. 2022 metais 
kvalifikaciją kėlė 113 centro darbuotojų. 

2022 metais centras vykdė 8 projektus.  

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  

Antonij Jundo. Kada galutinai planuojate atidaryti dienos centrą Pabradėje? 
Miroslavas Lazdinis. Dabar dienos centro dokumentai yra Registrų centre ir tada mes 

lauksime savivaldybės įsakymo, kada bus mums perduotas pastatas. 
Faktiškai viskas jau yra padaryta. Kadrai parinkti, baigiamieji darbai ten smulkūs dar liko, 

tokie buitiniai, bet jau viskas atlikta, ir viešieji pirkimai, kurie buvo anksčiau jau padaryti, dar kažko 
trūko, bet mes esame pasiruošę. 

Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 21 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij,  

A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius,  
V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, 
J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 (A. Čenkus, V. Kasperovičius,  
J. Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
19. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių saugaus eismo mokykla 2022 metų 

ataskaitų rinkinio ir veiklos 2023 metais. 
Pranešėjas Vytautas Grybauskas, Švenčionių saugaus eismo mokyklos direktorius. 
2022 metus mokykla veiklą vykdo jau 10 metų. Įstaigoje dirba kvalifikuoti darbuotojai. 

Įstaiga dirbo stabiliai. 2022 metais veiklos plane užsibrėžti tikslai pasiekti. 
 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit,  
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1  
(K. Ramelis). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 

20. SVARSTYTA. Dėl Priešgaisrinės apsaugos tarnybos prie Švenčionių rajono 
savivaldybės administracijos 2022 metų veiklos ataskaitos. 

Pranešėjas Arvydas Grybauskas, Priešgaisrinės apsaugos tarnybos prie Švenčionių rajono 
savivaldybės viršininkas. 
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Pagrindinis prioritetas priešgaisrinėje tarnyboje buvo skiriamas užtikrinti nuolatinę 
parengtį ir pasiekti, kad visi išvykimai atitiktų parengties patvirtintą standartą, kad savivaldybės 
gyventojai gautų skubią ir kokybišką gaisrų gesinimo ir gelbėjimo pagalbą.  

Priešgaisrinės apsaugos tarnyba yra savivaldybės biudžetinė įstaiga, nuolatinės parengties, 
saugos ir gelbėjimo sistemos dalis. Struktūrą sudaro viršininkas ir 3 padaliniai – Adutiškio, Prienų 
ir Sarių ugniagesių komandos. Tarnyboje yra nuolat parengti 3 gaisriniai automobiliai ir 3 rezerve. 
Visi automobiliai yra padidinto pravažumo. Priešgaisrinės tarnybos ugniagesių komandos į įvykius 
vyksta pagal patvirtintus Pajėgų sutelkimo planus, iškvietimą į įvykius atlieka Valstybinės 
priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos bendras pagalbos centras. 

2022 metais užregistruota 40 išvykimų į gaisrus ir 18 – gelbėjimo darbus.  
Pagal Gaisrų prevencijos programą iš savivaldybės biudžeto lėšų į automobilius buvo 

įrengtos radijo stotys, nupirkti, įsigyti dūmų detektoriai, kurie buvo įrenginėjami gyventojams.  
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius,  
V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, 
V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, 
„SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 4 (A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė,  
V. Rastenienė). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 

biuro 2022 metų veiklos ataskaitai.  
Pranešėja Raminta Kiškėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 

biuro visuomenės sveikatos specialistė, vykdanti visuomenės sveikatos stebėseną. 
Specialioji tikslinė dotacija, organizacinė struktūra 2022 metais nesikeitė. 2022 metais 

biuras vykdė tas pačias 3 valstybės deleguotas funkcijas ir kitą įstatymais leistą visuomenės 
sveikatos priežiūros veiklą. 

Vykdant stebėseną buvo siekiama gauti išsamią informaciją apie Švenčionių rajono 
bendruomenių sveikatą. Parengta 2021 metų stebėsenos ataskaita, įvykdytas suaugusiųjų 
gyvensenos tyrimas, apklausta daugiau kaip 400 asmenų ir atliktos kitos įvairios analizės. Kalbant 
apie vaikų ir jaunimo pirminę visuomenės sveikatos priežiūrą, tai sveikatos priežiūrą vykdė 6 
visuomenės sveikatos specialistai. Be pirmos pagalbos teikimo, šie specialistai vykdė ir kitas teisės 
aktais numatytas funkcijas. Organizavo daugiau kaip 1800 įvairių renginių. Juose dalyvavo daugiau 
kaip 7700 asmenų, parengė daugybę informacijos sklaidos priemonių ir taip pat vykdė 
užkrečiamųjų ligų epidemiologinę priežiūrą.  

Biuras organizavo daugiau kaip 1100 ugdymo ir mokymo renginių. Renginiuose dalyvavo 
daugiau kaip 6500 gyventojų, publikuota daugybė straipsnių ir kitų informacinių pranešimų. Pagal 
sutartis dirba psichologai, kurie suteikė daugiau kaip 400 individualių konsultacijų ir daugiau kaip 
30 grupinių konsultacijų. Pagal sutartį dirba ir priklausomybių konsultantai, kurie suteikė daugiau 
kaip 300 konsultacijų žmonėms. Be įprastinių veiklų, biuras vykdė ir vykdo licencijuotą veiklą –
higienos įgūdžių mokymus, jų metu apmokyta daugiau kaip 147 asmenys ir į savivaldybės biudžetą 
pervesta daugiau kaip 1200 eurų. Panaudojus lėšas, gautas iš Visuomenės sveikatos rėmimo 
specialiosios programos, vykdė projektą „Būkime sveiki ir aktyvūs“. 

Džiaugiamasi Švenčionių rajono savivaldybės administracijos įgyvendinamu projektu 
„Vaikų ir jaunimo psichinės sveikatos stiprinimas bei paslaugų prieinamumo gerinimas“. Šio 
projekto dėka įstaigos specialistai, dirbantys ugdymo įstaigose, gavo labai daug gerų priemonių 
psichikos sveikatos gerinimo veikloms vykdyti, atnaujinta dalis specialistų kabinetų. Pagal turimus 
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resursus ir galimybes bus siekiama ir 2023 metais veiklos prioritetų įgyvendinimo ir vertinimo 
kriterijų reikšmių pasiekimo, darbuotojai kels kvalifikaciją.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Violeta Grigorjeva. Jūs vykdot mokymus. Aš stebiu jūsų puslapį ir apie metus jūs 

nevykdot sveikatos mokymų ir dėl alkoholio. „Nevedama laikinai“ – tas laikinumas virš metų jau 
yra. Kodėl? Ir ar planuojat? 

Raminta Kiškėnienė. Čia yra kaip papildoma veikla biurui, čia nėra mūsų prioritetas. 
Dabar vykdomi higienos įgūdžių mokymai, todėl, kad žmogus turi licenziją, o tokio kol kas 
žmogaus su licencija mes neturime, kad vykdytų alkoholio žalos mokymus.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 
(V. Jurgelianec). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
22. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos 

2021 metų ataskaitos patvirtinimo. 
Pranešėja Raminta Kiškėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 

biuro visuomenės sveikatos specialistė, vykdanti visuomenės sveikatos stebėseną. 
Pagrindinis stebėsenos ataskaitos tikslas yra pateikti pagrindinius savivaldybės gyventojų 

sveikatą atspindinčius rodiklius. Jų yra iš viso 51. Šie rodikliai taip pat atspindi ir kaip 
įgyvendinami Lietuvos sveikatos 2014–2025 metų programos tikslai. 

Bendroje dalyje yra aptarti visi 51 rodiklis, detaliai išanalizuoti. Iš visų analizuojamų 
rodiklių – 21 patenka tarp geriausių ir 27 – tarp prasčiausių, o likę rodikliai patenka ir yra artimi 
šalies vidurkiui. Taip pat specialiojoje dalyje visuomet yra pateikiami 3 pagrindiniai rodikliai, kurie 
yra prasčiausi mūsų rajone. 2021 metų ataskaitoje yra pateikiama viena plati sritis ir apžvelgiami 
visi jai priklausantys rodikliai. Prasčiausiais rodikliais pasižyminti sritis buvo lėtinių neinfekcinių 
ligų prevencija ir kontrolė, kaip, pavyzdžiui, mirtys nuo kraujotakos sistemos ligų, mirtys nuo 
piktybinių navikų, mirtys nuo cerebrovaskulinių ligų, sergamumas 2 tipo cukriniu diabetu ir 
dalyvavimas prevencinėse programose. Visi šitie rodikliai yra gerokai blogesni už bendrą Lietuvos 
vidurkį, išsiskiria tik vienas rodiklis – sergamumas 2 tipo cukriniu diabetu, kuris yra šiek tiek 
geresnis už bendrą Lietuvos vidurkį. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 
(B. Vilimas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
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23. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras 2023 metų 

išlaidų, skirtų darbo užmokesčiui ir medikamentams, normatyvų nustatymo. 
Pranešėja Daiva Grikšienė, Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras l.e.p. 

direktoriaus pavaduotoja medicinai. 
Vadovaujantis Sveikatos priežiūros įstaigų įstatymu ir Švenčionių rajono sveikatos centro 

įstatų 34.20 punktu prašoma nustatyti darbo išlaidų užmokesčiui ir medikamentams normatyvus – 
darbo užmokesčiui nustatyti iki 83 % ir išlaidų normatyvus medikamentams – iki 12 %. 

 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius,  
V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, 
J. Razmienė, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“–
 nėra, NEBALSAVO – 2 (A. Jundo, S. Kazlienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2  
(V. Kasperovičius, V. Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
24. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono pirminės sveikatos priežiūros 

centras 2022 metų ataskaitų rinkinio ir Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras 
veiklos 2023 metais. 

Pranešėja Daiva Grikšienė, Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras l.e.p. 
direktoriaus pavaduotoja medicinai. 

2022 metais prisirašiusių gyventojų skaičius Pirminės sveikatos priežiūros centre sumažėjo 
700. Priežastis galima įvardinti, kaip gyventojų mirtys ir išvykimas gyventi kitur. Lyginant su 2021 
metais, 2022 metais padidėjo pacientų apsilankymų pas gydytojus skaičius, taip pat lyginant 2021 
metus su 2022 metais žymiai padidėjo Valstybinėse prevencinėse programose dalyvavusių pacientų 
skaičius. 

2022 m. gruodžio 31 d. duomenimis, Pirminės sveikatos priežiūros centre dirbo 114 
darbuotojų, finansinis rezultatas teigiamas – 425 eurai.  

Švenčionių rajono sveikatos centro veiklos plane numatyta 2023 metais parengti projektą, 
įsteigti psichiatrijos dienos stacionarą 200 kvadratų ploto patalpose, adresu: Partizanų g. 4, taip pat 
planuojama atnaujinti rentgeno diagnostinę įrangą. Šiuo metu rengiamas techninis projektas 
Pirminės sveikatos priežiūros centrui persikraustyti į 4 patalpas Partizanų gatvėje. Taip pat 
planuojama Švenčionių rajono sveikatos centrui įdiegti vieningą informacinę sistemą. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Kada konkrečiai planuojama perkelti įstaigą Švenčionių poliklinika ir ką 

planuojate toliau su poliklinikos pastatu daryti, kai bus perkelta įstaiga? 
Daiva Grikšienė. Šiais metais mes planuojame parengti techninį projektą ir pradėti 

parengiamuosius darbus. Tai, tikimės, jau perkėlimą daryti kitais metais. O dėl pastato negaliu 
atsakyti už savivaldybę. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
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BALSAVO: „UŽ“ – 21 (V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė,V. Grigorjeva,  
V. Jedinskij A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas 
Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis,  
V. Rastenienė, J. Razmienė, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (A. Čenkus,), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 
(V. Kasperovičius, V. Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 

25. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė 2022 metų ataskaitų 
rinkinio. 

Pranešėja Daiva Grikšienė, Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras l.e.p. 
direktoriaus pavaduotoja medicinai. 

Lyginant 2021 metus su 2022 metais, ligoninėje pacientų skaičius visuose stacionariniuose 
skyriuose sumažėjo. Dėl to norima sumažinti stacionarių skyrių skaičių ir daryti dienos skyriais. 
Tačiau konsultacinės poliklinikos veikloje padidėjo ambulatorinių gydytojų specialistų suteiktų 
paslaugų skaičius. Padidėjo ambulatorinės specializuotos asmens sveikatos priežiūros paslaugos, 
taip pat dienos stacionaro paslaugos. 2022 metais 107 padidėjo dienos protezavimo paslaugų dėl 
kompensavimo tvarkos pasikeitimo. Sumažėjo stebėjimo paslaugų ir padidėjo skubios pagalbos 
paslaugų skaičius. Diagnostinių ir laboratorinių tyrimų, radiologinių tyrimų žymiai padaugėjo, taip 
pat ir ultragarsiniu endoskopinių, todėl iš tiesų yra labai svarbu atnaujinti rentgeno diagnostinę 
įrangą kuo skubiau. Taip pat dar ruošiamasi atnaujinti ir ultragarsinę įrangą bei nupirkti naujus 
gastrofibroskopus ir kolonoskopus. 

Laboratorinių tyrimų sumažėjo, nes tiesiog stacionarinių pacientų buvo mažiau ir pacientų 
mažiau gydėsi. Dėl to atlikta mažiau laboratorinių tyrimų.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas 
Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, 
K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela,  
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2  
(V. Kasperovičius, V. Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Priitari ataskaitai. 
 
 

26. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės nusikaltimų prevencijos ir 
kontrolės 2023–2025 metų programos patvirtinimo. 

Pranešėjas Tadeuš Komaiško, savivaldybės administracijos vyriausiasis specialistas. 
Tai jau bus ketvirtoji trejų metų programa, programos pradėtos rengti vadovaujantis 

Saugios savivaldybės koncepcija, kuri buvo patvirtinta 2011-02-17 Lietuvos Respublikos 
Vyriausybės. Kasmet programos priemonių plano įgyvendinimui yra numatyta po 6 000 eurų. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, 
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S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit,  
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (B. Vilimas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 

27. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės narkotikų kontrolės 
komisijos 2022 m. veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Jolanta Jurkuvėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės narkotikų kontrolės 
komisijos pirmininkė. 

Pristatė ataskaitą.  
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Vida Rastenienė. Kokia yra situacija mokyklose su narkotinėmis medžiagomis? 
Jolanta Jurkuvėnienė. Praeitais metais atliktas tyrimas Švenčionių rajono savivaldybės 4 

mokymosi įstaigose, 3 Jaunimo atvirose erdvėse. Pėdsakų nerasta tik vienoje. 
Bet, kaip ir įmonė, kuri tyrė, ir Narkotikų kontrolės departamentas, jie visada akcentuoja, 

kad jeigu ant durų rankenų, kurias liečia praeidami nemažai žmonių, tai nėra garantijos, kad tame 
pastate toje patalpoje yra naudojami narkotikai.  

Vida Rastenienė. Kokias siūlote toms įstaigoms prevencines priemones įgyvendinti? 
Jolanta Jurkuvėnienė. Įstaigoms yra siūlymas, kad konkrečiai mokyklos turi daryti viešus 

susirinkimus. Bendrus tėvų visuotinius susirinkimus, mokyklos turi informuoti tėvus, kad tėvai 
stebėtų savo vaikus. Daugiau nieko negali padaryt. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (B. Vilimas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 

28. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos 
veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Jolanta Jurkuvėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos 
pirmininkė. 

Praeiti metai buvo skelbti Seimo jaunimo metais. Vyko labai daug veiklų, renginių, įvairių 
užsiėmimų. Pasidžiaugė, kad Švenčionių rajono savivaldybės jaunimo reikalų taryba ir koordinatorė 
Inga Varnienė yra pripažinti Lietuvoje tarp 6 geriausių. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Konstantas Ramelis. Kodėl jūs ataskaita darot? 
Jolanta Jurkuvėnienė. Aš esu Jaunimo reikalų Tarybos pirmininkė, I. Varnienė yra jaunimo 

reikalų koordinatorė. 
  

Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 
(J. Jurkuvėnienė).  

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai 
 

29. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 
2022 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Milda Vainickienė, Švenčionių rajono savivaldybės kontrolierė. 
Tarnybos veiklos ataskaita buvo pristatyta kontrolės komitete. Pastabų bei pasiūlymų iš 

komiteto narių nebuvo gauta. Ataskaitai buvo vienbalsiai pritarta.  

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, , V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. 
Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 
1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti ataskaitai. 
 
 

30. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 
pavaduotojo Andriaus Šarėjaus atleidimo iš pareigų. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

Parengtas sprendimo projektas, pagal kurį yra numatoma atleisti Andrių Šarėjų iš 
Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojo pareigų. Priežastis yra ta, 
kad baigėsi savivaldybės tarybos įgaliojimai.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, , V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

31. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktorės Jovitos 
Rudėnienės atleidimo iš pareigų. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 
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Parengtas sprendimo projektas, kuriuo yra numatoma atleisti Jovitą Rudėnienę iš 
Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pareigų. Priežastis yra ta pati, kad 
esamos tarybos įgaliojimai baigėsi.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. 
Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 
1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

32. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento 
patvirtinimo.  

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 
 

Rimantas Klipčius praneša, kad yra siūloma, kad taryba priimtų sprendimą dėl tolimesnio 
svarstymo ir sprendimo priėmimo iš esmės. 

 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, , V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Vygandas Kastanauskas. Parengtas sprendimo projektas – Tarybos veiklos reglamentas, 

nauja redakcija. Reglamentas parengtas remiantis įsigaliojančio Vietos savivaldos įstatymo 
pakeitimais.  

Šis reglamentas, jo projektas, buvo parengtas mero sudarytos darbo grupės, kurią sudarė 
tarybos nariai ir kiti asmenys. Svarstyta visuose komitetų posėdžiuose. Komitetai teikia pasiūlymus 
bendrame komiteto posėdyje. Į pasiūlymus yra atsižvelgta.Taip pat dėl sprendimo projekto ir jo 
priedo yra gauta pastabų iš Vyriausybės atstovų įstaigos.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams.  
 
Kalbėjo Konstantas Ramelis, Vygandas Kastanauskas, Rimantas Klipčius. 
 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
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R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

33. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. 
sprendimo Nr. T-21 „Dėl kriterijų, pagal kuriuos nustatoma, kada Švenčionių rajono savivaldybės 
infrastruktūros plėtros įmoka nemokama arba mokama dalimis ir Švenčionių rajono savivaldybės 
infrastruktūros plėtros įmokos mokėjimo ir atleidimo nuo jos mokėjimo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

Svarstomu klausimu yra parengtas sprendimo projektas, kuriame yra siūloma nustatyti 
naują kriterijų, tai yra atvejai, pagal kuriuos nustatoma, kad savivaldybės infrastruktūros plėtros 
įmoka nemokama arba mokama dalimis. Tai būtų statiniams, skirtiems vidaus reikalų sistemos 
institucijų funkcijoms vykdyti, statomiems užsieniečių apgyvendinimo tikslams skirtose teritorijose. 
Šis klausimas parengtas atsižvelgiant į kreipimąsi į savivaldybę Valstybės sienos apsaugos tarnybos 
prie Vidaus reikalų ministerijos. Ji informavo savivaldybę apie tai, kad siekia pastatyti Pabradės 
mieste multifunkcinį centrą. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 21 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. Jurgelianec, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, 
Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius,  
K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela,  
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (A. Jundo,  
J. Jurkuvėnienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

34. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. 
sprendimo Nr. T-175 „Dėl Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ didžiausio leistino pareigybių 
skaičiaus nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros, jaunimo 
ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Teikiamas tarybos sprendimo projektas, kuriuo siūloma padidinti 0,75 pareigybės dydžio 
didžiausią leistiną pareigybių skaičių Švenčionių lopšelyje-darželyje „Gandriukas“. Padidintos 
pareigybės būtų naudojamos specialiojo pedagogo ir logopedo pareigybėms. 

 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 21 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (J. Jurkuvėnienė), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, R. Zabiela). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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35. SVARSTYTA. Dėl teritorijos visuomenės reikmėms. 
Pranešėja Laimutė Kuksienė, savivaldybės administracijos teritorijų planavimo ir 

architektūros skyriaus vedėja. 
Prašoma pripažinti rajono savivaldybės teritorijoje Zibolišės kaime, Strūnaičio seniūnijoje, 

priskirtiną visuomenės reikmėms teritoriją, kurios plotas yra apie 31 arą.  
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (V. Čepukova, 
V. Rastenienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (R. Zabiela, Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

36. SVARSTYTA. Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo. 
Pranešėja Laimutė Kuksienė, savivaldybės administracijos teritorijų planavimo ir 

architektūros skyriaus vedėja.  
Kurpių kaime siūloma suteikti dviems gatvėms pavadinimus – Kurpių ir kita gatvė 

Zadvarninkų. 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė,  

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius,  
S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas 
Pauliukevičius, V. Rastenienė, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, Z. 
Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (R. Grigianecienė, K. 
Ramelis), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (R. Zabiela, Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

37. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 31 d. 
sprendimo Nr. T-61 „Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro teikiamų paslaugų sąrašo ir 
kainų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos nariai Janina Deveikienė, Arūnas Čenkus ir 
Valdemaras Kasperovičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo.  

 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių 

rajono socialinių paslaugų centre specialiste. 
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (A. Čenkus, V. Čepukova, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. 

Jurgelianec J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, 
Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, 
B. Vilimas, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, 
NEBALSAVO – 4 (J. Deveikienė, R. Grigianecienė, V. Rastenienė, V. Vilkoit), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 
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NUSPRĘSTA. Nušalinti Janiną Deveikienę nuo svarstomo klausimo. 
 
Arūnas Čenkus nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
BALSAVO: „UŽ“ – 17 (V. Čepukova, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. Jurgelianec J. 

Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 4 (A. 
Čenkus, R. Grigianecienė, V. Rastenienė, V. Vilkoit), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas 
Klipčius, J. Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Arūną Čenkų nuo svarstomo klausimo. 
 
Valdemaras Kasperovičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
BALSAVO: „UŽ“ – 15 (V. Čepukova, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. 

Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 5 (V. Kasperovičius, 
R. Grigianecienė, V. Rastenienė, V. Vilkoit, R. Zabiela), BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 
(Rimas Klipčius, J. Deveikienė A. Čenkus, J. Razmienė). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Valdemarą Kasperovičių nuo svarstomo klausimo. 
 

Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projektu siūloma pakeisti pagalbos namų, laikino 
atokvėpio ir dienos socialinės globos paslaugų įkainius, juos padidinant. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. 

Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (V. 
Vilkoit,), BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Rimas Klipčius, J. Deveikienė A. Čenkus, J. 
Razmienė, V. Kasperovičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
38. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 30 d. 

sprendimo Nr. T-18 „Dėl planinio vietų skaičiaus Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro 
padaliniuose nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos nariai Janina Deveikienė, Arūnas Čenkus ir 

Valdemaras Kasperovičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo.  
 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių 

rajono socialinių paslaugų centre specialiste. 
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (A. Čenkus, V. Čepukova, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. 

Jurgelianec J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, 
Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, 
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B. Vilimas, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, 
NEBALSAVO – 4 (J. Deveikienė, R. Grigianecienė, V. Rastenienė, V. Vilkoit), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Janiną Deveikienę nuo svarstomo klausimo. 
 
Arūnas Čenkus nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių rajono 

socialinių paslaugų centre patarėju. 
BALSAVO: „UŽ“ – 17 (V. Čepukova, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. Jurgelianec J. 

Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 4 (A. 
Čenkus, R. Grigianecienė, V. Rastenienė, V. Vilkoit), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas 
Klipčius, J. Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Arūną Čenkų nuo svarstomo klausimo. 
 
Valdemaras Kasperovičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centre. 
BALSAVO: „UŽ“ – 15 (V. Čepukova, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. 

Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 5 (V. Kasperovičius, 
R. Grigianecienė, V. Rastenienė, V. Vilkoit, R. Zabiela), BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 
(Rimas Klipčius, J. Deveikienė, A. Čenkus, J. Razmienė). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Valdemarą Kasperovičių nuo svarstomo klausimo. 
 

Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projektu siūloma patvirtinti 20 vietų bendruomeniniuose 
vaikų globos namuose.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. 

Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (V. 
Vilkoit,), BALSAVIME NEDALYVAVO – 5 (Rimas Klipčius, J. Deveikienė, A. Čenkus, J. 
Razmienė, V. Kasperovičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
39. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos rengimo ir įgyvendinimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 
Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 

vedėja.  
Sprendimo projektu siūloma patvirtinti Visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos tvarkos aprašą, kuris reglamentuoja visuomenės sveikatos specialiosios programos 
rengimą, finansavimo tvarką, paraiškų vertinimą, atranką, taip pat kontrolę ir atskaitomybę. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
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BALSAVO: „UŽ“ – 18 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. 
Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (V. 
Vilkoit,), BALSAVIME NEDALYVAVO – 5 (Rimas Klipčius, J. Deveikienė, A. Čenkus, J. 
Razmienė, V. Kasperovičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

40. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 
2023 metų specialiosios programos patvirtinimo. 

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

Programa parengta atsižvelgiant į Visuomenės sveikatos stebėsenos 2021 metų ataskaitos 
duomenis ir rekomendacijas, taip pat Bendruomenės sveikatos tarybos siūlymus, programos 
uždavinius ir prioritetines kryptis. Skiriama programai įgyvendinti 19 000 eurų. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. 

Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. 
Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“–
 nėra, (BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Rimas Klipčius, J. Deveikienė, A. Čenkus, V. 
Kasperovičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

41. SVARSTYTA. Dėl leidimų ir mokesčio už naudojimąsi Švenčionių rajono 
savivaldybės vietinės reikšmės viešaisiais keliais važiuojant didžiagabaritėmis ir (ar) 
sunkiasvorėmis transporto priemonėmis. 

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
projektų koordinatorius. 

Pateiktas sprendimo projektas, kuriuo norima patvirtinti leidimų naudotis Švenčionių 
rajono savivaldybės vietinės reikšmės viešaisiais keliais, važiuojant didžiagabaritėmis ir 
sunkiasvorėmis transporto priemonėmis išdavimo tvarkos. Naudotis keliais bei jų infrastruktūra 
galima tik tokiomis transporto priemonėmis, kurios atitinka Susisiekimo ministerijos patvirtintas 
didžiausias leistinas kelių transporto prieminių charakteristikas.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo su pakeitimais. 
BALSAVO: „UŽ“ – 21 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, V. 

Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, 
Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, J. 
Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– 1 (K. Ramelis), NEBALSAVO – 1 (V. Vilkoit), (BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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42. SVARSTYTA. Dėl 2023–2025 m. Švenčionių rajono savivaldybės vietinės reikšmės 
kelių objektų prioritetinės eilės sąrašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
projektų koordinatorius. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos nariai Simona Kazlienė, Romualdas 

Pauliukevičius ir Raimondas Pauliukevičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo.  
 

Simona Kazlienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes šiame klausime yra 
įrašyta gatvė, kurioje yra deklaruota jos gyvenamoji vieta. 

BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. 
Jedinskij, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, S. Kazlienė, Rimantas Klipčius, V. 
Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. 
Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. 
Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (Simona Kazlienė), (BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, J. Deveikienė).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Simoną Kazlienę nuo svarstomo klausimo.  
 
Raimondas Pauliukevičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes sąraše įtrauka 

gatvė, kuri yra šalia esančio tėvų turto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (A. Čenkus, V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. 

Jedinskij, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, V. Meškauskas, K. 
Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (Romualdas 
Pauliukevičius), (BALSAVIME NEDALYVAVO – (Simona Kazlienė, J. Deveikienė, Raimondas 
Pauliukevičius, Rimas Klipčius) 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Raimondą Pauliukevičių nuo svarstomo klausimo. 
 

Romualdas Pauliukevičius nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes sąraše įtrauka 
gatvė šalia turimo turto. 

BALSAVO: „UŽ“ – 19 (A. Čenkus, V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. 
Jedinskij, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. 
Meškauskas, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (A. Jundo), „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 
(Romualdas Pauliukevičius), (BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 (Simona Kazlienė, 
J. Deveikienė, Raimondas Pauliukevičius). 

NUSPRĘSTA. Nušalinti Romualdą Pauliukevičių nuo svarstomo klausimo. 
 

Juozas Urbanavičius. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti 2023–2025 m. Švenčionių 
rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinę eilę, finansuojamą kelių priežiūros 
ir plėtros programos lėšomis. Sprendimo įgyvendinimui naudojamos kelių priežiūros ir plėtros 
programos lėšos, ES struktūrinių fondų lėšos, savivaldybės biudžeto lėšos, kitos lėšos.  
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. 
 
Kalbėjo Antonij Jundo, Juozas Urbanavičius, Rimantas Klipčius.  
 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 19 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, V. 

Jurgelianec, A. Jundo, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, 
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V. Meškauskas, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (A. 
Čenkus), (BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Simona Kazlienė, J. Deveikienė, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

43. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kelių priežiūros ir plėtros 
programos lėšų naudojimo vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, rekonstruoti, taisyti 
(remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti 2023 metais objektų sąrašo.  

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
projektų koordinatorius. 

Siekiant įgyvendinti akcinės bendrovės Lietuvos automobilių kelių direkcija generalinio 
direktoriaus „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų savivaldybių institucijų 
valdomiems vietinės reikšmės keliams paskirstymo 2023 metais“, vadovaujantis Kelių priežiūros ir 
plėtros programos finansavimo lėšų paskirstymo ir naudojimo Švenčionių rajono savivaldybės 
susisiekimo infrastruktūros objektams finansuoti tvarkos aprašu, patvirtintu Švenčionių rajono 
savivaldybės tarybos sprendimu „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų 
paskirstymo ir naudojimo Švenčionių rajono savivaldybės susisiekimo infrastruktūros objektams 
finansuoti tvarkos aprašo patvirtinimo“, bei Švenčionių rajono savivaldybės tarybos sprendimu 
„Dėl 2023–2025 m. rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinės eilės 
patvirtinimo“, teikiamas rajono savivaldybės tarybai tvirtinti sprendimo „Dėl Švenčionių rajono 
savivaldybės kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų naudojimo vietinės reikšmės keliams ir 
gatvėms tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti 
2023 metais objektų sąrašo“ projektas. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. 
 
Kalbėjo Antonij Jundo, Juozas Urbanavičius, Rimantas Klipčius.  
 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 19 (V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. 

Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. 
Meškauskas, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, 
R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (A. 
Čenkus), (BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Simona Kazlienė, J. Deveikienė, Raimondas 
Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

44. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Vadovaujantis Švenčionių rajono savivaldybės turto valdymo, naudojimo ir disponavimo 

juo tvarkos aprašo, patvirtinto Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gruodžio 19 d. 
sprendimu Nr. T-250 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto valdymo, naudojimo ir 
disponavimo juo tvarkos aprašo patvirtinimo“, nuostatomis, savivaldybei nuosavybės teise 
priklausantis nekilnojamas turtas (sukurtas vykdytų projektų metu), pasibaigus savivaldybės 
užbaigtų projektų stebėsenos laikotarpiui, perduodamas patikėjimo teise valdyti ir naudoti 
Švenčionių rajono socialinių paslaugų centrui ir rajono savivaldybės administracijai. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
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Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, V. 

Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas 
Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. 
Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (V. Jurgelianec), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

45. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės turto investavimo ir UAB 
„Pabradės komunalinis ūkis“ įstatinio kapitalo didinimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad tarybos narys Antonij Jundo  
 
Antonij Jundo nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes jo sūnus dirba direktoriumi 

UAB „Pabradės komunalinis ūkis“.  
BALSAVO: „UŽ“ – 18 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, 
V. Meškauskas, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, 
V. Vaitkevičius, B. Vilimas, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – 1 (Raimondas 
Pauliukevičius,), „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 3 (V. Vilkoit, V. Jedinskij, A. Jundo), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (S. Kazlienė, V. Jurgelianec).  

NUSPRĘSTA. Nušalinti Antonijų Jundą nuo svarstomo klausimo.  
 

Rasa Bliūdžiuvienė. Sprendimo projekto tikslas – investuoti ir perduoti UAB PABRADĖS 
KOMUNALINIS ŪKIS kaip turtinį įnašą už akcijas Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės 
teise priklausantį finansinį turtą – 100 000,12 Eur įstatiniam kapitalui padidinti apmokant juo 
išleidžiamas 344 828 paprastąsias vardines akcijas. 

Investuoti į UAB PABRADĖS KOMUNALINIS ŪKIS savivaldybė turi teisinę galimybę, 
nes yra vienintelė šios bendrovės akcininkė – savivaldybei nuosavybės teise priklauso 100 proc. 
bendrovės akcijų, todėl ji turi pagrįstą ir realią galimybę pasiekti investavimo tikslą.  

Laukiamas rezultatas – investavus savivaldybės finansinį turtą bus užtikrintas 
veiksmingesnis viešojo vandens tiekėjo funkcijų įgyvendinimas, toliau kuriama ir plėtojama 
inžinerinių tinklų infrastruktūra, siekiant kuo racionaliau naudoti ir atnaujinti turtą, užtikrinti kuo 
geresnę teikiamos viešosios paslaugos kokybę bei prieinamumą vartotojams.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 20 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, 
V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, 
V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, 
„SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (V. Jurgelianec), BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 
(A. Jundo, Simona Kazlienė, V. Vilkoit)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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46. SVARSTYTA. Dėl UAB „Švenčionių švara“ nuosavo kapitalo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja.  
Sprendimo projekto tikslas – atkurti UAB „Švenčionių švara“ nuosavą kapitalą 100,0 

tūkst. Eur dydžio piniginiu akcininko Švenčionių rajono savivaldybės įnašu nuostoliams padengti. 
Sprendimo projekto uždavinys – atsižvelgiant į tai, kad pagal UAB „Švenčionių švara“ 

finansinę atskaitomybę 2022 m. gruodžio 31 d. bendrovės nuosavas kapitalas tapo mažesnis kaip ½ 
įstatuose nurodyto įstatinio kapitalo dydžio, akcininkas – Švenčionių rajono savivaldybė – privalo 
padengti nuostolius piniginiu įnašu, kad nuosavas kapitalas nebūtų mažesnis kaip ½ įstatuose 
nuodyto įstatinio kapitalo dydžio. 

Laukiamas rezultatas – atkūrus UAB „Švenčionių švara“ nuosavą kapitalą, bus užtikrintas 
bendrovės veiklos tęstinumas, efektyvus komunalinio ūkio srities funkcijų įgyvendinimas, toliau 
atnaujinama (kuriama) techninė bazė, gerinama teikiamų paslaugos kokybė bei jų prieinamumas 
vartotojams.  

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, Rimas 
Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, 
J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (V. Jurgelianec), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

47. SVARSTYTA. Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio būsto pardavimo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Rajono savivaldybės administracija, gavusi savivaldybės būsto nuomininkų prašymus ir 

dokumentus dėl savivaldybės būsto pirkimo, užsakė turto vertinimą. Turto vertinimą atliko UAB 
„Turto ir verslo tyrimo centras“. Savivaldybės būsto nuomininkai pasirašytinai supažindinti su 
įvertinto turto verte. Savivaldybės būsto nuomininkai būstą įsigija asmeninės nuosavybės teise.  

Įgyvendinant šį sprendimą, lėšos, gautos už parduodamą savivaldybės būstą, bus 
pervedamos į savivaldybės biudžetą ir naudojamos savivaldybės socialinio būsto plėtrai. Išlaidas, 
susijusias su savivaldybės būsto vertės nustatymu, padengia pirkėjas, lėšas pervesdamas į atskirą 
sąskaitą. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 23 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas 
Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, 
K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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48. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2023 metų užimtumo didinimo 
programos patvirtinimo.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – vadovaujantis Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 
įstatymu, Užimtumo įstatymu, Užimtumo didinimo programų rengimo ir jų finansavimo tvarkos 
aprašu, patvirtinti Švenčionių rajono savivaldybės 2023 metų užimtumo didinimo programą. 

Parengtos Programos tikslai: 
užtikrinti 2022 metų Užimtumo didinimo programos vykdytų darbų tęstinumą; 
atnaujinti bedarbių darbinius įgūdžius, padidinti bedarbių galimybes susirasti nuolatinį 

darbą; 
mažinti piniginės socialinės paramos gavėjų skaičių; 
palengvinti ilgą laiką nedirbusių asmenų perėjimą nuo nedarbo prie užimtumo darbo 

rinkoje; 
užtikrinti valstybės ir savivaldybės institucijų, įstaigų ir (ar) organizacijų, teikiančių 

užimtumo skatinimo, motyvavimo paslaugas ir piniginę socialinę paramą nedirbantiems asmenims, 
veiklos koordinavimą ir skatinti jų bendradarbiavimą. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimas 
Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, 
J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– 1 (Rimantas Klipčius), NEBALSAVO – nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
49. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2018 m. balandžio 12 d. 

sprendimo Nr. T-61 „Dėl Švenčionių rajono verslo plėtros fondo nuostatų“ pakeitimo.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į Švenčionių rajono Verslo plėtros komisijos 

siūlymą pakeisti Švenčionių rajono Verslo plėtros fondo nuostatus, papildant paramos iš Verslo 
plėtros fondo gavėjų sąrašą, įtraukiant į jį organizacijas, atstovaujančias Švenčionių rajono 
ūkininkams. Parengti atitinkami Nuostatų pakeitimai, nurodant, kokius dokumentus privalo pateikti 
Švenčionių rajono ūkininkams atstovaujančios organizacijos. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas 
Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, 
K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, 
Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 
(Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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50. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 
sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. 
kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės 
būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“:  

1. 1.1 punktu patvirtintą Savivaldybės būsto fondo sąrašą, išbraukiant iš sąrašo 2 parduotus 
savivaldybės būstus. 

2. 1.2 punktu patvirtintą Savivaldybės socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo 
dalies, sąrašą, įtraukiant į sąrašą 1 savivaldybės būstą, kuris bus siūlomas išsinuomoti eilės tvarka į 
Asmenų ir šeimų, turinčių teisę į paramą būstui išsinuomoti, sąrašą įrašytiems asmenims (šeimoms). 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 22 (A. Čenkus, V. Čepukova, J. Deveikienė, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas 
Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, 
J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), 
„PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 1 (Rimas Klipčius), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

51. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2008 m. balandžio 24 d. 
sprendimo Nr. T-100 „Dėl akcinės bendrovės ir uždarųjų akcinių bendrovių akcijų perdavimo 
rajono savivaldybės administracijos direktoriui valdyti, naudoti ir disponuoti jomis patikėjimo 
teise“ pripažinimo netekusiu galios. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – pripažinti netekusiu galios Švenčionių rajono savivaldybės 
tarybos 2008 m. balandžio 24 d. sprendimą Nr. T-100 „Dėl akcinės bendrovės ir uždarųjų akcinių 
bendrovių akcijų perdavimo rajono savivaldybės administracijos direktoriui valdyti, naudoti ir 
disponuoti jomis patikėjimo teise“. 

Nuo 2023 m. balandžio 1 d. įsigaliojus naujos redakcijos LR vietos savivaldos įstatymo 
nuostatoms (2022 m. birželio 30 d. įstatymo Nr. XIV-1268 redakcija), vadovaudamasis 27 
straipsnio 2 dalies 9 punktu meras tiesiogiai įgyvendins juridinio asmens dalyvio (savivaldybės) 
turtines ir neturtines teises. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 21 (A. Čenkus, V. Čepukova, R. Grigianecienė, V. Grigorjeva, 

V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Rimantas Klipčius, 
V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, 
V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ –
 nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra, NEBALSAVO – 2 (J. Deveikienė, Rimas Klipčius), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Simona Kazlienė,)  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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52. SVARSTYTA. Dėl rajono savivaldybės atstovų delegavimo į UAB Gren Švenčionys 

valdybą. 
Pranešėja Jovita Rudėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktorė. 
Sprendimo projekto tikslas – deleguoti į UAB Gren Švenčionys valdybą du narius naujai 

valdybos kadencijai. Įgalioti asmenis atstovauti Švenčionių rajono savivaldybei UAB Gren 
Švenčionys visuotiniame akcininkų susirinkime. 

Šiuo metu išrinktos UAB Gren Švenčionys valdybos kadencija pasibaigusi, turi būti 
išrinkti nariai naujai valdybos kadencijai.  

Pagal UAB Gren Švenčionys įstatus valdyba sudaroma iš 5 narių.  
Pagal šios įmonės steigimo sutartį į valdybą 2 narius deleguoja akcininkas Švenčionių 

rajono savivaldybė, likusius narius – kitas akcininkas. 
 

Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 24 (A. Čenkus, J. Deveikienė, V. Čepukova, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Simona 
Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

53. IŠKLAUSYTA. Vilniaus regiono integruotos teritorijų vystymo programos 
įgyvendinimo 2022 metų ataskaita. 

Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 
investicijų skyriaus vedėja. 

Švenčionių rajono savivaldybės tarybai buvo pristatyta parengta Vilniaus regiono 
integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimo funkcija. 

 
 
54. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės atstovų delegavimo į asociaciją „Švenčionių miesto 

vietos veiklos grupė“. 
Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 

investicijų skyriaus vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – naujų narių delegavimas į Asociacijos „Švenčionių miesto 

vietos veiklos grupė“ valdybą. 
Vadovaujantis Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministro 2022 m. spalio 28 d. įsakymu 

Nr. 1V-672 „Dėl Vietos plėtros strategijų rengimo ir atrankos taisyklių patvirtinimo“ patvirtintų 
Vietos plėtros strategijų rengimo ir atrankos taisyklių 4.3. papunkčio nuostata, juridinio asmens 
nariais yra juridinio asmens veiklos teritorijoje veiklą vykdantys trijų šalių partneriai: 
bendruomeninės organizacijos ir (ar) kitos nevyriausybinės organizacijos, asocijuotos verslo 
struktūros ir (ar) įmonės, vietos valdžios atstovas – miesto VVG teritorijoje veikiančios 
savivaldybės, kuri yra VVG narė, tarybos paskirtas asmuo, tos savivaldybės valdomos įmonės, 
administravimo subjekto ar kitos VVG teritorijoje veikiančios valstybės įstaigos, organizacijos, 
kurios yra VVG narės, atstovas (išskyrus savivaldybės politikus ir politinio (asmeninio) 
pasitikėjimo valstybės tarnautojus), kurio dalyvavimo kolegialaus VVG valdymo organo veikloje 
tikslas – atstovauti viešajam interesui. 

 
Rimantas Klipčius prašo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius prašo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: „UŽ“ – 24 (A. Čenkus, J. Deveikienė, V. Čepukova, R. Grigianecienė, 

V. Grigorjeva, V. Jedinskij, A. Jundo, V. Jurgelianec, J. Jurkuvėnienė, V. Kasperovičius, Simona 
Kazlienė, Rimantas Klipčius, Rimas Klipčius, V. Meškauskas, Raimondas Pauliukevičius, 
Romualdas Pauliukevičius, K. Ramelis, J. Razmienė, V. Rastenienė, V. Vaitkevičius, B. Vilimas, 
V. Vilkoit, R. Zabiela, Z. Zenkevičius), „PRIEŠ“ – nėra, „SUSILAIKĖ“– nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

 
Posėdis baigtas 14.56 val. 

 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė  Martyna Mosevičiūtė 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



40 
 

TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2023 M. KOVO 30 D. SAVIVALDYB ĖS 
TARYBOS POSĖDYJE 

 
 

1. Čenkus Arūnas 
2. Čepukova Violeta  
3. Deveikienė Janina  
4. Grigianecienė Renata  
5. Grigorjeva Violeta  
6. Jedinskij Vladislav 
7. Jundo Antonij 
8. Jurgelianec Valerij  
9. Jurkuvėnienė Jolanta 
10.  Kasperovič Valdemaras  
11. Kazlienė Simona 
12. Klipčius Rimantas 
13. Klipčius Rimas  
14. Meškauskas Viktoras  
15. Pauliukevičius Raimondas 
16.  Pauliukevičius Romualdas 
17.  Ramelis Konstantas  
18.  Rastenienė Vida 
19.  Razmienė Jolanta 
20.  Vaitkevičius Vytautas 
21.  Bronislovas Vilimas 
22.  Vilkoit Vaclav 
23.  Zenkevičius Zenonas  
24.  Rokas Zabiela 


